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Papież Franciszek
    Pustynia jest miejscem, w którym można usłyszeć głos Boga i głos kusiciela. Na pustyni
możemy sięgnąć głębi, tam, gdzie naprawdę rozgrywa się nasze przeznaczenie, życie lub
śmierć. Ale jak usłyszeć głos Boga? Słyszymy go w Jego Słowie. Dlatego tak ważne jest
poznanie Pisma Świętego, ponieważ w przeciwnym razie nie będziemy mogli odpowiedzieć na
ataki Złego. Pustynia Wielkiego Postu pomaga nam powiedzieć “nie” doczesności, bożkom,
pomaga podejmować odważne decyzje zgodnie z Ewangelią i pomaga nam wzmacniać
solidarność z braćmi. 
        
Anioł Pański z Ojcem Świętym, 22.02.2015   †          
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Ks. abp Tadeusz Kondrusiewicz   Zostaliśmy stworzeni na obraz i podobieństwo Boga. Ale czy tak jest? Może w naszychsercach mieszka dostosowany do naszych wymagań Bóg? Może to On jest nam posłuszny, anie na odwrót? Czas 40-dniowej pokuty powinien stać się dla nas czasem poznania siebie ikorygowania swojego życia. Im wcześniej zauważymy szczelinę w ścianie naszego domu, tymmniej szkody ona przyniesie i tym tańszy remont. Podobnie z duszą człowieka. Im wcześniejzauważymy szczelinę grzechu i rozpoczniemy remont, tym bardziej on będzie jakościowy, tani inie przyniesie wielkiej szkody. Fragment homilii w Środę Popielcową 

Ks. bp Antoni Dziemianko   Duch Święty prowadzi nas przez drogę Wielkiego Postu – ten sam Duch, który zstąpił naJezusa i który został nam dany podczas chrztu. Dlatego Wielki Post jest odpowiednim czasem,który powinien prowadzić nas do coraz lepszego rozumienia tego, na ile Duch Święty,otrzymany podczas chrztu, działa i może działać w nas. Pod koniec drogi wielkopostnej, wWigilię Paschalną, zmożemy bardziej świadomie odnowić przymierze zawarte podczas chrztu iobowiązki z niego wynikające.  Fragment homilii podczas Mszy św. dla więźniów w Iwacewiczach 
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